

*Heike King und Gerhard***SQUARE DANCE JOURNEY  
to Tenerife from  
11.04.-18.04.2024**

For Gerhard and for me, it was our first joint square dance trip abroad. We are thrilled.

Long before the trip started, we were very well informed and prepared by our tour operator Daniela Reisinger (Reise@avemarie.de).

All questions of the more than 50 participants, who came from all over Germany, were answered. The WhatsApp group set up especially for this occasion was used for this purpose and it was answered patiently and quickly.

Full of anticipation, we drove to our departure airport in Stuttgart. Marcus Runft was already there and called out "Hello Heike". Marcus had well-known square dancers in tow, who were greeted with hellos and hugs. From then on, everything was fine and with Marcus, nothing could go wrong.

Tenerife has two airports. We landed at Tenerife's southern airport after a flight of about four hours.

After a short wait, we were taken by bus to our vacation hotel **Landmar Playa La Arena** in Puerto Santiago. Daniela was waiting at the hotel, and everyone was greeted personally. We were able to check in. What a beautiful room with a direct sea view of the Atlantic and the island of La Gomera.

**SQUARE DANCE REISE  
nach Teneriffa vom  
11.04.-18.04.2024**

Für Gerhard und für mich war es unsere erste gemeinsame Auslands-Square-Dance-Reise. Wir sind begeistert.

Bereits lange, bevor die Reise los ging, wurden wir von unserer Reiseveranstalterin Daniela Reisinger (Reise@avemarie.de) sehr gut informiert und vorbereitet.

Alle Fragen der über 50 Teilnehmer, die aus ganz Deutschland angereist sind, wurden beantwortet. Die extra dafür eingerichtete WhatsApp Gruppe wurde dafür genutzt, und es wurde geduldig und schnell geantwortet.

Voller Vorfreude fuhren wir zu unserem Abflug-Flughafen Stuttgart. Dort war schon Marcus Runft da und rief „Hallo Heike“. Im Schlepptau hatte Marcus bekannte Square Dancer, die mit Hallo und Umarmung begrüßt wurden. Von da ab war alles gut, und mit Marcus konnte nichts mehr schiefgehen.

Teneriffa hat zwei Flughäfen. Wir landeten nach etwa vier Stunden Flugzeit auf dem südlichen Flugplatz von Teneriffa.

Dort wurden wir nach kurzer Wartezeit mit dem Bus zu unserem Urlaubshotel **Landmar Playa La Arena** in Puerto Santiago gebracht. Daniela wartete im Hotel, und jeder wurde persönlich begrüßt. Wir konnten einchecken. Was für ein schönes Zimmer mit direktem Meerblick auf den Atlantik und die Insel La Gomera.

On the very first evening, after getting to know each other in the wonderfully bright and friendly dance room with terrace and sea view, we danced to the songs of the two callers Marcus and Uwe.

Every evening we had an afterparty together outside, with all-inclusive drinks and amusing and interesting conversations. We grew closer and closer together. Every late morning from 10:30 am to 1 pm, there was square dancing at its best, with workshops and interesting calls.

The callers Uwe and Marcus were in top form and gave their very best.

Even non-dancers were there. There was always time for excursions (Daniela had great offers), shopping, exploring the surrounding area or visiting the black volcanic beach, right opposite the hotel, in the refreshing Atlantic Ocean.

The pools were important for cooling off, playing water polo, enjoying the relaxation jets and much more. Relaxing was great.

From the very first day, there were happy hellos at breakfast in the morning and the good mood was overflowing with joy. You have to experience it. Everyone knew each other, just one big square dance family.

Square dancing, great people, Daniela's birthday (everyone got a glass of Aperol Spritz). Thanks again.

Great hotel, very good food, the weather was just super warm, and much more to explore and experience.

Bereits am ersten Abend, nach dem ersten Kennenlernen im wunderbar hellen und freundlichen Tanzraum mit Terrasse und Ausblick auf das Meer, tanzten wir zu den Songs der beiden Caller Marcus und Uwe.

Jeden Abend fand die gemeinsame Afterparty im Freien statt, mit All-Inclusive Getränken sowie lustigen und interessanten Gesprächen. Wir wuchsen immer mehr zusammen. Jeden späten Vormittag von 10:30-13 Uhr gab es Square Dance vom Feinsten mit Workshops und interessanten Calls.

Die Caller Uwe und Marcus waren in Hochform und gaben ihr Allerbestes.

Auch Nichttänzer waren dabei. Es gab immer Zeit für Ausflüge (Daniela hatte tolle Angebote), für Shopping, kleine Erkundungen in der Umgebung oder für den Besuch des schwarzen Vulkanstrandes, genau gegenüber vom Hotel, im erfrischenden Atlantik.

Die Pools waren wichtig zum Abkühlen, Wasserball Spielen, Entspannungsdüsen Genießen und für Vieles mehr. Relaxen war toll.

Bereits vom ersten Tag an gab es schon beim Frühstück am Morgen fröhliche Hellos, und die gute Laune war übergelb. Das muss man erlebt haben. Man kannte sich, wir waren einfach eine große Square Dance Familie.

Square Dance, tolle Leute, der Geburtstag von Daniela (jeder bekam ein Glas Aperol Spritz). Danke nochmals.

Tolles Hotel, sehr gutes Essen, das Wetter nur super warm, und vieles mehr zum Erkunden und Erleben.

Great workshops, super callers.

Thanks to Daniela, thanks to Uwe, thanks to Marcus, thanks to all the dancers.

This was not our last square dance trip, I promise.

Yours Heike King and Gerhard.

P.S.: On three evenings I was even allowed to sing the last half hour with the guys. But now it's time for the upcoming special dance of the OLD TOWN DEVILS, Dinkelsbühl, on 20.07.2024 with Uli Schingen. The dance venue is in Bernau near Feuchtwangen.

*Translated by Editor & DeepL*

Prima Workshops, super Caller.

Danke an Daniela, Danke an Uwe, Danke an Marcus, Danke an alle Tänzer und Tänzerinnen.

Das war nicht unsere letzte Square Dance Reise, versprochen.

Eure Heike King und Gerhard.

P.S.: An drei Abenden durfte ich sogar die letzte halbe Stunde mit den Jungs singen. Aber jetzt geht's erst mal zum bevorstehenden Special der OLD TOWN DEVILS, Dinkelsbühl, am 20.07.2024 mit Uli Schingen. Der Tanzplatz ist in Bernau bei Feuchtwangen.

